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Sēde sasaukta 2023.gada 24.augustā plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 24.augustā plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāte Līga Rimševica, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks – ikgadējā atvaļinājumā 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, ekonomiste Zaiga Kārkliņa, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista 

Sondors, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Attīstības un plānošanas nodaļas 

vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītāja Ilze Munda, Administratīvā departamenta vadītāja Līga 

Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, sabiedrisko attiecību speciālistes 

Andra Matuļenko un Diāna Goldmane, Personāla nodaļas vadītāja Dace Strazdiņa, Bauskas 

apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita 

Vīgupa, nekustamo īpašumu speciālisti Dace Stubure un Māris Šarķis, Rundāles apvienības 

pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Vecumnieku apvienības pārvaldes 

vadītāja Dace Šileika, nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Iecavas apvienības 

pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Bauskas pirmsskolas izglītības iestāde “Saulespuķe” 

vadītāja Agnese Čakša, Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” vadītāja Irīna 

Freimane, Iecavas pirmsskolas izglītības iestāde “Cālītis’ vadītāja Ingūna Lāce, Valles 

pirmsskolas izglītības iestāde “Cielaviņa” vadītāja Rita Zvirbule, Iecavas pamatskolas direktore 

Aija Semjonova, Misas pamatskolas direktore Valija Vaina, Bauskas novada Sociālā dienesta 

Bauskas struktūrvienības vadītāja Zane Kuka, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis 

Varnevičs 
 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības 2024.gada budžeta prioritātēm. 
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2. Par noteikumu “Grozījums Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra 

noteikumos Nr.12 “Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi”” apstiprināšanu. 

3. Par naudas balvu piešķiršanu tautas mākslas kolektīvu vadītājiem, speciālistiem un 

koncertmeistariem par kolektīvu sagatavošanu dalībai Vispārējos latviešu Dziesmu un 

Deju svētkos un ieguldījumu kolektīvu sasniegumu sekmēšanā. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021.gada 28.oktobra nolikumā Nr.17 

“Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums”. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 

2021.gada 25.novembra saistošajos noteikumos Nr.13 “Bauskas novada pašvaldības 

pabalsti bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības 

sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm”” apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada mobilās 

lietotnes izmantošanas un personalizētās iedzīvotāju kartes izsniegšanas un lietošanas 

kārtību Bauskas novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

iedzīvotāju konsultatīvās padomes nolikums” apstiprināšanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību daudzdzīvokļu dzīvojamo māju 

energoefektivitātes pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai” precizēšanu. 

9. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu”. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Griķu pamatskola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

11. Par SIA “KŪDRINIEKS” siltumenerģijas tarifa izmaiņām. 

12. Par grozījumiem 2022.gada 28.aprīļa lēmumā “Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā 

projekta “Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 2.vidusskolas infrastruktūras 

sakārtošana” aktivitātes “Bauskas 2.vidusskolas ēkas vienkāršotā atjaunošana un ēkas 

vienkāršotā fasādes atjaunošana” īstenošanai”. 

13. Par līdzfinansējumu Dreņģeru sētas avārijas stāvokļa novēršanai. 

14. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības kustamās mantas – cirsmas - nekustamā īpašumā “Viršu 

mežs”, Gailīšu pagastā pārdošanu izsolē. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Vecžabartu mežs”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jurīšu mežs”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

18. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dižmedīgas”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

19. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 6, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 7, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 7A-43, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
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22. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza iela 4-27, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Strauta iela 2”, Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Priežu iela 8”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Podziņas”, Bauskā atsavināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-6, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 17”- 77, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pansionāts”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Strauta iela 11, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.14 Rīgas iela 

6, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.31 Stacijas 

iela 4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1 “Misas kūdra 4”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.10 “Misas kūdra 4”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 “Misas 

kūdra 8”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 “Misas kūdra 10”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zālītes 2”, Stelpes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Mazbērstele 3” - 8, 

Mazbērstele, Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Mazmežotnes mežs”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 
1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2024.gada budžeta prioritātēm. 

(I.Latviete, G.Kalniņš, A.Okmanis) 

Ziņo: I.Latviete. 

 Bauskas novada pašvaldības nolikums par Bauskas novada pašvaldības budžeta un tā 

grozījumu izstrādāšanas kārtību nosaka, ka viens no budžeta sagatavošanas etapiem ir 

prioritāšu noteikšana. Informē par sagatavotajām prioritātēm 6 virzienos – konkurētspējīgas 

atlīdzības sistēmas nodrošināšana, augstas gatavības projektu uzsākšana, ES un citu finanšu 

instrumentu finansējuma piesaiste un pašvaldības līdzfinansējuma nodrošināšana projektu 
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īstenošanai, energoefektivitātes paaugstināšanas projektu un pasākumu īstenošana, 

degradētu teritoriju sakārtošana, avārijas un pirmsavārijas stāvoklī esošu pašvaldības būvju 

un nedrošu būvju atjaunošana, pārbūve vai restaurācija, finansējuma nodrošināšana jaunu 

projektu sagatavošanas izdevumiem. 

 G.Kalniņš jautā par uzsākto projektu turpināšanu un pabeigšanu, vai šajās prioritātēs 

tie ir iekļauti. A.Okmanis atbild, ka par šiem projektiem tiek pieņemti lēmumi un tie ir 

turpināmi, tie nav izdalīti kā jaunas prioritātes. G.Kalniņš turpina par projektu 

sadārdzinājumu, tad būs jāpieņem jauns lēmums. A.Okmanis paskaidro, ka, ja projektam ir 

sadārdzinājums, tad par to lemj tagad, nevis 2024.gadā; pēc šī lēmuma iestādes un 

struktūrvienības līdz 1.oktobrim sagatavos projekta budžeta tāmes, sadārdzinājumus 

nākamajam gadam nevar paredzēt. I.Latviete papildina par uzsāktajiem projektiem – līgumi 

ir noslēgti, saistības ir spēkā, pamatojoties uz saistībām, kas pāriet uz nākamo budžeta gadu, 

budžeta tāmē summas tiek iestrādātas automātiski; ja veidosies kādi sadārdzinājumi 

nākamajā budžeta gadā, tas ir atsevišķi skatāms jautājums, ir paredzēta budžeta sadaļa 

neparedzētiem gadījumiem.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības 2024.gada budžeta prioritātēm”. 

 

 

2.p. 

Par noteikumu “Grozījums Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra 

noteikumos Nr.12 “Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi”” apstiprināšanu. 

(I.Latviete) 

Ziņo: I.Latviete. 

 Sagatavoti grozījumi Bauskas novada pašvaldības noteikumos Nr.12. Šogad Latvijā 

notika Vispārējie Dziesmu un deju svētki, noteikumos līdz šim netika atrunāta kārtība, kā 

pašvaldība varētu atbalstīt kolektīvu vadītājus, speciālistus un koncertmeistarus. Noteikumu 

grozījumi pamatojās arī uz to, ka pašvaldībā vēl joprojām ir trīs dažādas atlīdzības samaksas 

formas par kolektīvu vadīšanu kolektīvu vadītājiem, speciālistiem un koncertmeistariem; 

visiem nav iespējams piemērot pašvaldības atlīdzības nolikumā noteikto kritēriju par 

darbinieku naudas balvām vai prēmēšanu. Secināms, ka nepieciešami grozījumi 

noteikumos, papildinot tos ar punktu: “38.2. Vispārējo latviešu Dziesmu un Deju svētku 

norises gadā tautas mākslas kolektīvu vadītājiem, speciālistiem un koncertmeistariem ar 

Bauskas novada domes lēmumu var piešķirt vienreizēju naudas balvu par kolektīva 

sagatavošanu dalībai Vispārējos latviešu Dziesmu un Deju svētkos un ieguldījumu 

kolektīva sasniegumu sekmēšanā.”, noteikumu punkts attiecināms uz to gadu periodu, kad 

notiek Vispārējie Dziesmu un deju svētki. 



5 

 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

noteikumu “Grozījums Bauskas novada pašvaldības 2022. 

gada 24. novembra noteikumos Nr.12 “Bauskas novada 

pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi”” apstiprināšanu”. 

 

 

3.p. 

Par naudas balvu piešķiršanu tautas mākslas kolektīvu vadītājiem, speciālistiem un 

koncertmeistariem par kolektīvu sagatavošanu dalībai Vispārējos latviešu Dziesmu un 

Deju svētkos un ieguldījumu kolektīvu sasniegumu sekmēšanā. 

(I.Latviete, I.Pētersone) 

Ziņo: I.Latviete. 

 Sagatavots lēmuma projekts par naudas balvu piešķiršanu tautas mākslas kolektīvu 

vadītājiem, speciālistiem un koncertmeistariem par kolektīvu sagatavošanu dalībai 

Vispārējos latviešu Dziesmu un Deju svētkos un ieguldījumu kolektīvu sasniegumu 

sekmēšanā, kopumā 51 personai, piešķiramā naudas summa sastāda 21 869 EUR. Budžeta 

grozījumos tiks veikti grozījumi budžeta tāmē, kas tieši paredzēti Vispārējo latviešu 

Dziesmu un Deju svētkiem, grozījumi būs par ekonomiskās klasifikācijas kodiem, jo šobrīd 

ir radusies ekonomija salīdzinājumā ar plānoto.  

 I.Pētersone jautā, pēc kādiem kritērijiem noteikts naudas balvas apmērs. I.Latviete 

izskaidro kritērijus naudas balvas apmēriem: kolektīvi, kas piedalījās fināla konkursos; visi 

kolektīvi, kas ir dziesmu svētku dalībnieki, tika iedalīti divās grupās – G1 kolektīvi un G2 

kolektīvi; vadītāja, speciālista vai koncertmeistaru dalījums. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par naudas 

balvu piešķiršanu tautas mākslas kolektīvu vadītājiem, 
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speciālistiem un koncertmeistariem par kolektīvu 

sagatavošanu dalībai Vispārējos latviešu Dziesmu un Deju 

svētkos un ieguldījumu kolektīvu sasniegumu sekmēšanā”. 

 

 

4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021.gada 28.oktobra nolikumā Nr.17 

“Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums”. 

(D.Strazdiņa, I.Latviete, I.Pētersone, A.Okmanis, G.Kalniņš, J.Krievs) 

Ziņo: D.Strazdiņa, I.Latviete. 

 Sagatavoti grozījumi pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikumā. Tie 

paredz izmaiņas atalgojuma noteikšanā domes priekšsēdētājam, tā vietniekam, domes 

deputātiem, domes komiteju priekšsēdētājiem, to vietniekiem, piemērojot attiecīgo 

koeficientu – domes priekšsēdētājam no 3,5 uz 4,3, tā vietniekam no 3,2 uz 3,6, domes 

komitejas priekšsēdētājam no 2,55 uz 2,7, tā vietniekam no 1,9 uz 2,2, domes deputātam no 

1,2 uz 1,4.  

Izmaiņas paredzētas arī par deputātu pienākumu veikšanas izmaksas termiņu – ne vēlāk, kā 

līdz mēneša septītajam datumam, kā arī precizēts 42.punkta formulējums par darbalaika 

uzskaites iesniegšanu.  

Atlīdzības nolikums papildināts ar 5.pielikumu “Darbinieku individuālās mēnešalgas 

noteikšanas kārtība”, izsakot 35.punktu un 50.punktu jaunā redakcijā.  

Grozījumi paredz papildināt 40.1 punktu un 62.1 punktu, nosakot piemaksu pastāvīgi 

nodarbinātiem darbiniekiem par papildu darbu komisijā vai padomē proporcionāli 

nostrādātajam laikam.  

Mainoties novērtēšanas rezultātu aprēķināšanas metodikai, izteikts jaunā redakcijā 

72.punkts.   

Pašvaldība savā nolikumā var paredzēt konkrētus ar papildu atlīdzību saistītus pasākumus, 

t.sk., 750 EUR apmērā darbiniekam par katru apgādībā esošu bērnu ar invaliditāti līdz 18 

gadu vecumam, 86.punkts izteikts jaunā redakcijā un papildināts 87.punkts.  

Nolikumā paredzētas izmaiņas papildatvaļinājuma piešķiršanas kārtībā – dienu skaitu 

nosaka, pamatojoties uz darbinieka ikgadējo darbības un tās rezultātu izvērtējumu, izsakot 

101.punktu jaunā redakcijā.  

Nolikums papildināts ar 110.1, 110.2 un 110.3 punktiem, mainot kārtību, kādā darbinieks 

iesniedz iesniegumu redzes korekcijas līdzekļu iegādes izdevumu segšanai. 

Nolikuma 8.sadaļa papildināta ar 118.punktu. Noslēguma jautājumu sadaļa papildināta ar 

119.punktu.  

Precizēti arī nolikuma pielikumi – jaunā redakcijā 1.1 pielikums, 3.pielikums, kā arī 

nolikums papildināts ar 5.pielikumu “Darbinieku individuālās mēnešalgas noteikšanas 

kārtība”, 6.pielikumu “Mēnešalgu grupu intervāli” un 7.pielikumu “Individuālās 

mēnešalgas kritēriju vērtēšanas datne”.  

 I.Latviete papildina par 6.pielikuma ietekmi uz pašvaldības budžetu. Nosakot 

iespējamo pieaugumu darba algas fondam 2024.gadā, ņemtas vērā izmaiņas bāzes algās 

2024.gadā salīdzinājumā ar 2023.gadu; pieaugumam pašam par sevi ir jābūt 6%, bet 

pašvaldībai, veidojot mēnešalgu intervālus, sākot no 4.-15.mēnešalgu grupai atkāpās no 

valsts noteiktā minimuma, kas sasniedzams 2027.gadā. Grozījumi paredz, ka 2024.gadā 

pašvaldība, veidojot mēnešalgu intervālus, valsts noteikto minimumu attiecībā uz 1.-

10.mēnešalgs grupām sasniedz jau 2024.gadā, un atkāpe no valsts noteiktā minimuma 

paliek tikai 11.-15.mēnešalgu grupai, tām ir samazināta procentuālā atkāpe no valsts 

noteiktā minimuma, lai darbinieki šajās mēnešalgu grupās tuvotos valsts noteiktajam 

minimumam. Piemērojot 6.pielikuma otro tabulu, nākamā gada mēnešalgu pieaugumam 
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nepieciešami kopumā 2,1 milj. EUR. Nolikumā ir grozījumi attiecībā arī uz individuālo 

prēmiju noteikšanu, šim mērķim darba algas fonda ietekme ir 1,6 milj. EUR. Attiecībā uz 

individuālo vērtējumu, piemērojot 6.pielikuma 2.tabulu, finansiālā ietekme aptuveni 

600 000 EUR nākamajā gadā.  

 I.Pētersone jautā par 110.punktu par veselības apdrošināšanas polisēm, par 

kompensācijas apmēru darbiniekiem, vai nav iespējas šo apmēru palielināt. I.Latviete 

atbild, ka tas atkal ietekmētu budžetu. I.Pētersone turpina par polises apmēra segumu, 

iesaka palielināt apmēru, un informē, ka tiek plānots no 1.janvāra palielināt no 426 EUR 

vietā 750 EUR nepaliekamo daļu; turpina par mācību maksu, ka darba devējs varētu segt 

augstākās izglītības izmaksas, neapliekot to ar nodokļiem. A.Okmanis norāda šo 

informāciju apzināt un budžeta sagatavošanas gaitā meklēt risinājumus palielinājumam, 

saistībā ar mācību maksu nav daudz šādu gadījumu, var apsvērt šo variantu. 

 G.Kalniņš izsakās par šī gada apdrošināšanas piedāvājumu. A.Okmanis piekrīt, ka 

mazliet varētu palielināt veselības apdrošināšanas apmērus, jo tas veicinātu konkurētspējīga 

atalgojuma attīstību. G.Kalniņš turpinot, jautā par koeficientu proporcijām un koeficientiem 

komisijām, darba grupām un padomēm. I.Latviete atbild, ka koeficienti nav pēc vienādas 

proporcijas, jo noteiktajam maksimumam ir dažāda attiecība. Informē par koeficientiem. 

Notiek apspriede par  darbinieku papildu darbu atlīdzības noteikšanu. 

 J.Krievs jautā, kādā veidā var iesniegt deputātu pieņemšanas. D.Strazdiņa atbild, ka 

nolikumā ir 1.pielikums. J.Krievs turpina, norādot uz nolikuma 34.punktu – ja domes 

deputāts nav apmeklējis nevienu sēdi, tad nesaņem atlīdzību, bet ja deputāts šajā laikā ir 

ticies ar iedzīvotājiem, tad iesniedz ziņojumu par nostrādātajām stundām, norādot uz 

termina “šajā laikā” interpretāciju. A.Okmanis norāda, ka ar to domāts konkrētā mēneša 

ietvars, var arī rakstīt “šajā mēnesī”. Diskutē par sēžu apmeklēšanu un atlīdzības 

saņemšanas kārtību. 

 A.Okmanis rezumē izskatīt 1.pielikuma redakciju, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt nolikuma 1.pielikumu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021.gada 

28.oktobra nolikumā Nr.17 “Bauskas novada pašvaldības 

amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums”” ar 

labojumiem. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 

2021.gada 25.novembra saistošajos noteikumos Nr. 13 “Bauskas novada pašvaldības 

pabalsti bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības 

sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm”” apstiprināšanu. 
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(Z.Kuka, J.Krievs) 

Ziņo: Z.Kuka. 

 Sagatavoti saistošo noteikumu grozījumi, pamatojoties uz 2023.gada 1.jūlija MK 

noteikumu grozījumiem, kuros noteiktas izmaiņas pabalstu aprēķināšanas metodoloģijā, kā 

arī minimālo pabalstu apmēri. Grozījumi sagatavoti šādos punktos – par pabalstu 

patstāvīgas dzīves uzsākšanai bāreņiem, mīkstā inventāra un sadzīves priekšmetu iegādei 

bāreņiem, par mācību pabalstu ikmēnešu izdevumu segšanai bāreņiem. Jautājums izskatīts 

Sociālās un veselības komitejas sēdē.  

 J.Krievs jautā par noteikumu 18.punktā svītroto “un ir sekmīgs” un vai pilngadības 

jēdziens arī ir noteikts likumā. Z.Kuka atbild, ka to paredz MK noteikumu grozījumi un 

pabalsts attiecas tikai uz pilngadību sasniegušajiem bāreņiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi 

Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra saistošajos 

noteikumos Nr.13 “Bauskas novada pašvaldības pabalsti 

bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc 

pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām 

audžuģimenēm”” apstiprināšanu”. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada mobilās 

lietotnes izmantošanas un personalizētās iedzīvotāju kartes izsniegšanas un lietošanas 

kārtību Bauskas novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

(D.Goldmane, M.Mediņš) 

Ziņo: D.Goldmane. 

 Lai noteiktu kārtību kādā saņemami lietotnē piedāvātie uzņēmēju piedāvājumi 

iedzīvotājiem, kuri nevēlas vai kuriem nav iespējas lejupielādēt lietotni, sagatavoti saistošie 

noteikumi, kas nosaka mobilās lietotnes vispārīgos noteikumus, kā arī mobilās lietotnes 

priekšrocību izmantošanu, iedzīvotāju kartes ieviešanas kārtību, un kārtību, kādā uzņēmēji 

iesniedz piedāvājumus saviem īpašajiem piedāvājumiem. Uz 21.augustu mobilā lietotne 

lejupielādēta 292 ierīcēs, rudenī plānots ieviest piedāvājumu sadaļu. Saistošo noteikumu 

projekts izskatīts trīs komitejās.  

 M.Mediņš jautā, cik izmaksās karšu izgatavošana. D.Goldmane atbild, ka veikta 

aptauja par kartes izgatavošanas izmaksām, kas vienai kartei sastāda 7 EUR, kopējā summa 

atkarīga no pasūtījumu skaita, iespējamais karšu skaits varētu būt aptuveni 1000 kartes. 
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 V.Čačs ierosina 10.2.punktu papildināt ar no kartes pirmreizējās maksas atbrīvoto 

kategoriju Černobiļu seku likvidētājus. A.Okmanis atbalsta šo ieteikumu. Visi piekrīt. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

papildināt 10.2.punktu ar kategoriju – Černobiļas seku 

likvidētāji,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas 

novada mobilās lietotnes izmantošanas un personalizētās 

iedzīvotāju kartes izsniegšanas un lietošanas kārtību Bauskas 

novada pašvaldībā” apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

iedzīvotāju konsultatīvās padomes nolikums” apstiprināšanu. 

(E.Grigorjeva, J.Krievs) 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Saistībā ar jauno Pašvaldību likumu, pašvaldība var izveidot konsultatīvas pašvaldības 

institūcijas – iedzīvotāju padomes, izdodot saistošos noteikumus par padomes nolikumu. 

Sagatavots lēmuma projekts par noteikumu apstiprināšanu, jautājums izskatīts komitejā, 

priekšlikumi iestrādāti nolikumā.  

Saņemts J.Krieva priekšlikums: “papildināt 5.7. - iedzīvotājiem sniedzamajā sporta 

aktivitāšu  piedāvājumā, iespējām piedalīties sporta dzīvē, atbalstā sporta un veselības 

veicināšanas norisēm un pasākumiem”. Priekšlikums ir atbalstāms un iestrādāts nolikumā 

kā 5.6.punkts un redakcionāli precizēts. Deputāti atbalsta priekšlikuma iekļaušanu. 

E.Grigorjeva izsaka priekšlikumu 13.punktā “vismaz” vietā norādīt “ne mazāk kā 5 

dalībnieki”. 

 J.Krievs iesaka 3.punktā minētās teritorijas Iecava un Iecavas pagasts apvienot.  

 A.Okmanis aktualizē iepriekšējā komitejā izdiskutēto par nolikuma IV nodaļas punktu 

redakciju.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

papildināt nolikuma 5.6.punktu ar J.Krieva priekšlikumu, 

redakcionāli precizēt 13.punktu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas 

novada pašvaldības iedzīvotāju konsultatīvās padomes 

nolikums” apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību daudzdzīvokļu dzīvojamo māju 

energoefektivitātes pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai” precizēšanu. 

(G.Vīgupa) 

Ziņo: G.Vīgupa. 

 Dome šī gada 29.jūnijā pieņēma lēmumu par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību daudzdzīvokļu dzīvojamo 

māju energoefektivitātes pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai”, kuri tika nosūtīti 

Finanšu ministrijai, kura izteica ierosinājumu papildināt saistošos noteikumu VI nodaļu par  

de minimis atbalsta piešķiršanas nosacījumiem saimnieciskās darbības veicējiem, kas arī 

tika izdarīts un nosūtīts ministrijai saskaņošanai. No ministrijas saņemts precizēto saistošo 

noteikumu saskaņojums, kurus nepieciešams apstiprināt.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas 

novada pašvaldības līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas 

kārtību daudzdzīvokļu dzīvojamo māju energoefektivitātes 

pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai” precizēšanu”. 

 

 

9.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu”. 
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(Z.Kārkliņa) 

Ziņo: Z.Kārkliņa. 

 Sagatavoti grozījumi pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu 

izcenojumiem, pielikumā ir detalizēts pārskats. Ēdināšanas izmaksas porciju izgatavošanai 

mainās Misas un Valles pamatskolām, pārējām izglītības iestādēm pārrēķinātas porciju 

izgatavošanas izmaksas. Izcenojumi stāsies spēkā šī gada 1.septembrī.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta 

lēmumā “Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu 

ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu””. 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Griķu pamatskola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(D.Vīlipa, A.Okmanis) 

Ziņo: D.Vīlipa. 

 Sagatavoti grozījumi maksas pakalpojumu cenrādī atbilstoši pašvaldības noteikumiem. 

Grozījumi veikti sporta nometņu organizēšanas dēļ, šobrīd šādas nometnes netiek 

organizētas. Grozījumi paredz maksas pakalpojumus telpu nomai sporta zālē un klašu 

telpās, kurās izmitināt dalībniekus. 

 A.Okmanis jautā, kas tiek apstiprināts. D.Vīlipa atbild, ka tiek apstiprināti grozījumi, 

paskaidro, ka izcenojums nemainās telpu nomai ēdinātājiem un doktorātam. A.Okmanis 

iesaka lēmuma projektam pievienot konsolidēto versiju.   

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 
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“Griķu pamatskola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

 

11.p. 

Par SIA “KŪDRINIEKS” siltumenerģijas tarifa izmaiņām. 

(I.Romānovs, I.Pētersone, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 SIA “KŪDRINIEKS” iesniedzis siltumenerģijas ražošanas, pārvades, sadales un 

tirdzniecības tarifu projektu. Tarifu projekts tika publicēts pašvaldības mājaslapā 

sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. Sagatavots lēmuma projekts par siltumenerģijas 

apgādes tarifu apstiprināšanu saskaņā ar veiktajiem aprēķiniem.  

 A.Okmanis komentē par saņemtajiem priekšlikumiem pēc publikācijas, nav norādīta 

informācija.  

 I.Pētersone jautā, kāpēc par spēkā stāšanās datumu noteikts šī gada 30.septembris. 

I.Romānovs atbild, jo apkures sezona sākas no 1.oktobra. A.Okmanis papildina, ka 

metodika nosaka laika periodu, kad par tarifa izmaiņām ir jāinformē. 

 G.Kalniņš izsakās par tarifa samazinājumu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par SIA 

“KŪDRINIEKS” siltumenerģijas tarifa izmaiņām”. 

 

 

12.p. 

Par grozījumiem 2022.gada 28.aprīļa lēmumā “Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā 

projekta “Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 2.vidusskolas infrastruktūras 

sakārtošana” aktivitātes “Bauskas 2.vidusskolas ēkas vienkāršotā atjaunošana un ēkas 

vienkāršotā fasādes atjaunošana” īstenošanai”. 

(I.Munda, I.Pētersone, A.Okmanis) 

Ziņo: I.Munda. 

 2022.gada maijā tika noslēgts aizdevuma līgums ar Valsts kasi par 3 249 914 EUR ar 

aizņēmuma izņemšanu pa gadiem: 2022.gadā – 1 322 456 EUR, 2023.gadā – 1 927 458 

EUR. Janvārī ar domes lēmumu tika apstiprinātas Bauskas 2.vidusskolas ēkas remontdarbu 

sadārdzinājuma papilddarbu izmaksas. Projekta aktivitātes kopējās izmaksas pieauga līdz 

4 259 396,04 EUR. Ņemot vērā būvdarbu izmaksu pieaugumu, aktivitātes īstenošanai 

nepieciešams papildu aizņēmums palielināto projekta attiecināmo izmaksu apmērā 324 703 

EUR. 
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 I.Pētersone lūdz izskaidrot par aizņēmumu. I.Munda paskaidro, ka uz šo brīdi ir 

paņemts aizņēmums būvdarbu nodrošināšanai, kopējais sadārdzinājums ir 479 157,60 EUR, 

par to tika lemts šī gada janvārī; papildus ir nepieciešams aizņēmums, lai segtu 

sadārdzinājumu 324 703 EUR apmērā, pašvaldības līdzfinansējums 127 671 EUR apmērā.  

 A.Okmanis izsaka atbalstu lēmuma projektam, nepieciešams noslēgt aizņēmuma 

līgumu, lemjot par sadārdzinājumu, jau tik izrunāts par iespēju palielināt aizņēmuma daļu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem 2022.gada 28.aprīļa lēmumā “Par aizņēmumu 

ERAF līdzfinansētā projekta “Bauskas Valsts ģimnāzijas un 

Bauskas 2.vidusskolas infrastruktūras sakārtošana” aktivitātes 

“Bauskas 2.vidusskolas ēkas vienkāršotā atjaunošana un ēkas 

vienkāršotā fasādes atjaunošana” īstenošanai””. 

 

 

13.p. 

Par līdzfinansējumu Dreņģeru sētas avārijas stāvokļa novēršanai. 

(I.Tijone, M.Mediņš, A.Okmanis, I.Pētersone) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Dreņģeru iebraucamā sēta ir valsts nozīmes arhitektūras piemineklis, ilgstoši 

neizmantotā ēka ir avārijas stāvoklī. Pagājušajā gadā jau tika veikti ēkas glābšanas darbi 

projekta ietvaros – tehniskā apsekošana un 3D lāzerskanēšana. Pašvaldībai piešķirti finanšu 

līdzekļi 12 000 EUR apmērā no valsts budžeta, ēkas konservācijas darbi veicami līdz 

2023.gada 1.decembrim. Pašvaldība ir veikusi iepirkuma procedūru Dreņģera iebraucamās 

sētas avārijas stāvokļa novēršanai. Projekta kopējās izmaksas 24 176,93 EUR ar PVN, t.sk. 

valsts budžeta finansējums 12 000,00 EUR, Bauskas novada pašvaldības līdzfinansējums 12 

176,93 EUR. 

 M.Mediņš jautā, kādiem mērķiem tika iegādāta šī ēka. I.Tijone atbild, ka šī ir viena no 

vecākajām koka ēkām pilsētā, tai ir valsts nozīmes kultūras pieminekļa statuss, ēka ir 

nozīmīga vecpilsētai. Privātpersona šo ēku pašvaldībai pārdeva par 1 EUR. A.Okmanis 

papildina, ka pašvaldība cenšas piesaistīt finansējumu, šajā gadījumā pieejami bija tikai 

12 000 EUR.  

 I.Pētersone jautā par plāniem. I.Tijone atbild, ka ēkas izmantošanas plāni varētu būt – 

restaurācijas centra izveidošana, dažādas pašvaldības funkcijas, tautas lietišķās studijas 

telpas, Būvvaldes telpas. A.Okmanis papildina, ka daudz kas ir atkarīgs no pieejamā 

finansējuma. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 
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Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

līdzfinansējumu Dreņģeru sētas avārijas stāvokļa novēršanai”. 

 

 

Plkst.10:30 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēdi atsāk plkst.10:45. 

 

 

14.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

(I.Tijone) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Grozījumi sagatavoti investīciju projektu punktos, kas saistīti ar SIA “Bauskas 

slimnīca” attīstības plāniem, tāpat arī grozījumi projektā, uzlabojot izglītības iestāžu vidi, kā 

arī iestrādāts punkts par finanšu un ekonomiskā aprēķina veikšanu projektā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 

2028.gadam Investīciju plānā”. 

 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības kustamās mantas – cirsmas - nekustamā īpašumā “Viršu 

mežs”, Gailīšu pagastā pārdošanu izsolē. 

(U.Volosovskis, G.Kalniņš, A.Okmanis, M.Mediņš, I.Pētersone) 

Ziņo: U.Volosovskis. 

 Pašvaldības pamatlīdzekļu uzskaitē kā bioloģiskie aktīvi ir mežaudze pašvaldības 

īpašumā “Viršu mežs”, Gailīšu pagastā, kas sastāv no zemes vienības 13,39 ha platībā. 
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Pašvaldībā saņemts Valsts meža dienesta apliecinājums koku ciršanai sanitārās cirtes 0,7 ha 

un kailcirtes 3,78 ha platībā līdz šī gada beigām. Cirmas novērtējums 30 000 EUR apmērā. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai kustamo mantu – cirsmu 4,48 ha platībā, 

pārdodot to izsolē. 

 G.Kalniņš jautā, kāpēc netika virzīta visa meža pārdošana. U.Volosovskis atbild, ka 

meža platība ir paliela - gandrīz 14 ha, saistība varētu būt arī ar konkrētajiem kokiem 

konkrētos nogabalos, tāpēc ir doma nepārdot mežu kā īpašumu, bet pārdot tikai cirsmu; 

kailcirte ir jāveic, kamēr koki ir attiecīgā kondīcijā. G.Kalniņš norāda, ka pusgada periodā 

neko nevar nokavēt. U.Volosovskis papildina, ka sanitārā un kailcirte ir jāveic jebkurā 

gadījumā līdz šī gada 31.decembrim, savādāk var būt kādas sankcijas.  

 A.Okmanis jautā, vai veicot kailcirti, nav nepieciešama meža atjaunošana, kā to plāno 

izdarīt. U.Volosovskis atbild, ka uz šo jautājumu nav skaidras atbildes, pieļauj, ka ir divas 

formas – dabīgā un mākslīgā atjaunošana. M.Mediņš papildina, ka tā nebūtu problēma, bet 

tad izsoles noteikumos un pirkuma līgumā ir jāparedz, ka pretendents veic arī meža 

atjaunošanu. U.Volosovskis atbild, ka to ņems vērā. G.Kalniņš papildina, ka izcērtot mežu 

iestājas saistības, cik gadu laikā Valsts Meža dienestam jāpieņem jaunaudze, kamēr tas 

netiks izdarīts, radīsies problēmas, ja būs vēlme pārdot visu mežu.  

 I.Pētersone izsakās, ka cena kokam ir zema, nav īstais brīdis šādam solim; 

nepieciešams izvērtēt visa meža pārdošanu.  

 M.Mediņš norāda, ka Vides un attīstības komitejā bija jautājums par cirsmu dastošanas 

novērtējumu. U.Volosovskis atbild, ka novērtējums veikts šī gada aprīlī, vērtības norādītas 

apjomos. A.Okmanis jautā, kāpēc šis jautājums nonāk līdz lemšanai tikai tagad. 

U.Volosovskis nevar sniegt atbildi.  

 G.Kalniņš jautā, ar ko saistīta sanitārā cirte, apliecinājumu iespējams pagarināt. 

U.Volosovskis atbild, ka cirsmas stāvoklis nav labs. M.Mediņš jautā, vai ir veikta meža 

situācijas izpēte. U.Volosovskis atbild, ka pats to nav apskatījis, šis ir J.Feldmaņa iesāktais 

darbs, kas jāpabeidz līdz noteiktajam termiņam. A.Okmanis jautā, kādi ir argumenti šo 

mežu nepārdot, ko darīs, kad pienāks ciršanas laiks, neatbalsta jautājuma virzīšanu tālāk.  

U.Volosovskis ierosina sazvanīties ar J.Feldmani.  

 M.Mediņš ierosina šo jautājumu atlikt uz pāris mēnešiem, kad pamainīsies situācija 

mežizstrādē, apliecinājumu var pagarināt. A.Okmanis papildina, ka visiem pašvaldības 

meža īpašumiem jāizstrādā mežsaimniecības attīstības plāns, nav argumentu, kāpēc šo meža 

īpašumu nepārdot, atbalsta M.Mediņa ieteikumu jautājumu atlikt līdz nākamajai Vides un 

attīstības komitejai. Visi atbalsta. 

 

 

Nolemj:    atlikt darba kārtības jautājumu “Par Bauskas novada 

     pašvaldības kustamās mantas – cirsmas - nekustamā 

     īpašumā “Viršu mežs”, Gailīšu pagastā pārdošanu izsolē”. 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Vecžabartu mežs”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

(U.Volosovskis) 

Ziņo: U.Volosovskis. 

 Pašvaldībai piederošais nekustamais īpašums “Vecžabartu mežs”, Gailīšu pagastā 

sastāv no zemes vienības ar platību 8,4 ha. Pašvaldību funkciju veikšanai īpašums 

pašvaldībai nav nepieciešams, tāpēc sagatavots lēmuma projekts nodot to atsavināšanai, 

pārdodot izsolē. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Vecžabartu 

mežs”, Gailīšu pagastā atsavināšanu”. 

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jurīšu mežs”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

(U.Volosovskis) 

Ziņo: U.Volosovskis. 

 Pašvaldībai piederošais nekustamais īpašums “Jurīšu mežs”, Gailīšu pagastā sastāv no 

zemes vienības ar platību 4,95 ha. Pašvaldību funkciju veikšanai īpašums pašvaldībai nav 

nepieciešams, sagatavots lēmuma projekts nodot to atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jurīšu 

mežs”, Gailīšu pagastā atsavināšanu”. 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dižmedīgas”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(N.Vāvers) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Dižmedīgas”, Iecavas pagastā, kas sastāv no zemes vienības 0,5918 ha 
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platībā. Uz zemesgabala atrodas personai piederoša ēka – dzīvojamā māja. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Dižmedīgas”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 6, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(N.Vāvers) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Ķiršu iela 6, Iecavā, kas sastāv no zemes vienības 0,0667 ha platībā. Ar 

personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Ķiršu iela 6, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

 

 

20.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 7, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(N.Vāvers) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Ķiršu iela 7, Iecavā, kas sastāv no zemes vienības 0,0579 ha platībā, 

kurai noteikts starpgabala statuss. Īpašums robežojas ar personai piederošajiem 

zemesgabaliem. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par 

brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Ķiršu iela 7, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 7A-43, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(N.Vāvers) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Tirgus iela 7A-43, Iecavā 38,5 m2 platībā. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Tirgus iela 7A-43, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 
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22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza iela 4-27, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(N.Vāvers) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Dārza iela 4-27, Iecavā 43,4 m2 platībā. Ar personu noslēgts zemes 

nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Dārza iela 4-27, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Strauta iela 2”, Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Strauta iela 2”, Vecsaules pagastā, kas sastāv no zemes vienības 

0,0964 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Strauta iela 
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2”, Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Priežu iela 8”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Priežu iela 8”, Vecsaules pagastā, kas sastāv no zemes vienības 

0,1686 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Priežu iela 

8”, Vecsaules pagastā atsavināšanu”. 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Podziņas”, Bauskā atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Podziņas”, Bauskā, kas sastāv no zemes vienības 0,0492 ha platībā. 

Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Podziņas”, 

Bauskā atsavināšanu”. 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-6, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Skolas ielā 6-6, Garozā, Mežotnes pagastā 79,7 m2 platībā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres maksas un komunālo pakalpojumu maksas 

parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Skolas iela 6-6, Garoza, Mežotnes pagasts, Bauskas novadā 

atsavināšanu”. 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 17”- 77, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Lauktehnika 17”-77, Rītausmās, Īslīces pagastā 39,7 m2 platībā. Ar 

personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres maksas un komunālo pakalpojumu 

maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

“Lauktehnika 17”-77, Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas 

novads atsavināšanu”. 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pansionāts”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis, A.Okmanis, G.Kalniņš, L.Rimševica, V.Čačs, I.Pētersone) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Pansionāts”, Īslīces pagastā, kas sastāv 

no zemes vienības 0,66 ha platībā un ēkām uz tās – pansionāts un pirts. Īpašums pašvaldības 

funkciju veikšanai nav nepieciešams. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 A.Okmanis vērš uzmanību, ka nodots lemšanai atsavināšanai bijušais pansionāts, līdz 

šim nav ideju, kā to varētu apsaimniekot un kādas pašvaldības funkcijas piemērot, īpašums 

prasa lielus finanšu līdzekļus. Priekšlikums ir atsavināt, cerot uz kāda uzņēmēja uzņēmību 

īpašumu attīstīt.  

 Diskutē par vērtējumu procesu.  

 L.Rimševica jautā, vai nav domāts par sociālo dzīvokļu funkciju šajā ēkā. M.Šarķis 

paskaidro, ka sociālais dienests izrādīja interesi. V.Čačs papildina, ka ēkā ir stāvas kāpnes. 

A.Okmanis papildina, ka, ja domājam par sociālu funkciju, ēkai tad ir nepieciešama kapitāla 

pārbūve; pansionāta funkcija tika izbeigta, jo nevarēja nodrošināt slodžu skaitu 

darbiniekiem un līdz ar to atalgojumu; ierosina uzņēmējiem attīstīt darbinieku dzīvesvietu 

nodrošināšanu, īpašums ir labā stāvoklī. M.Šarķis informē, ka tika uzrunāts uzņēmējs, bet 

bija atteikums, jo īpašumam nav pielietojuma. 

 I.Pētersone uzsver, ka svarīgi informēt sabiedrību un uzņēmējus, ka izsolē tiek 

piedāvāts šāds objekts. A.Okmanis paskaidro, ka informācija tiek publicēta laikrakstā 

“Latvijas Vēstnesis”, pašvaldības mājaslapā, varētu vēl papildus Uzņēmējdarbības centrs 

informāciju nosūtīt uzņēmējiem, norāda izpilddirektoram nodot šo informāciju 

Uzņēmējdarbības centram.   

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pansionāts”, 

Īslīces pagastā atsavināšanu”. 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Strauta iela 11, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Strauta ielā 11, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā, kas sastāv no zemes 

vienības 3334 m2 platībā. Uz zemes vienības atrodas personai piederoša būve. Ar personu 

noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, 

pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Strauta iela 11, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.14 Rīgas iela 

6, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Rīgas ielā 6-14, Vallē, Valles pagastā 28,4 m2 platībā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres maksas un komunālo pakalpojumu maksas 

parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.14 Rīgas iela 6, Vallē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.31 Stacijas 

iela 4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Stacijas ielā 4-31, Misā, Vecumnieku pagastā 82 m2 platībā. Ar 

personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres maksas un komunālo pakalpojumu 

maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.31 Stacijas iela 4, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1 “Misas kūdra 4”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

  Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Misas kūdra 4”-1, Misā, Vecumnieku 

pagastā 42 m2 platībā. Dzīvoklis ir ļoti sliktā stāvoklī, prasa lielus finanšu ieguldījumus. 

Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.1 “Misas kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu”. 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.10 “Misas kūdra 4”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Misas kūdra 4”-10, Misā, Vecumnieku 

pagastā 49 m2 platībā. Dzīvoklis ir ļoti sliktā stāvoklī, prasa lielus finanšu ieguldījumus. 

Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.10 “Misas kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu”. 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 “Misas 

kūdra 8”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 
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 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Misas kūdra 8”-5, Misā, Vecumnieku pagastā 42,2 m2 platībā. Ar 

personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres maksas un komunālo pakalpojumu 

maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.5 “Misas kūdra 8”, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 “Misas kūdra 10”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Misas kūdra 10”-2, Misā, Vecumnieku 

pagastā 49,4 m2 platībā. Dzīvoklis ir ļoti sliktā stāvoklī, prasa lielus finanšu ieguldījumus. 

Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.2 “Misas kūdra 10”, Misa, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu”. 
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36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Silmači”-6, Kurmenē, Kurmenes pagastā 70,6 m2 platībā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres maksas un komunālo pakalpojumu maksas 

parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.6 “Silmači”, Kurmenē, Kurmenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zālītes 2”, Stelpes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Zālītes 2”, Stelpes pagastā, kas sastāv no 

zemes vienības 0,24 ha platībā, viendzīvokļa mājas 32,1 m2 platībā un palīgceltnes. 

Dzīvojamā māja ir sliktā stāvoklī, prasa lielus finanšu ieguldījumus. Sagatavots lēmuma 

projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
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Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zālītes 2”, 

Stelpes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Mazbērstele 3” - 8, 

Mazbērstele, Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Mazbērstele 3”-8, Mazbērstelē, 

Rundāles pagastā 40,1 m2 platībā. Dzīvoklis ir ļoti sliktā stāvoklī, prasa lielus finanšu 

ieguldījumus. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

“Mazbērstele 3” - 8, Mazbērstele, Rundāles pagasts, Bauskas 

novads atsavināšanu”. 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Mazmežotnes mežs”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte, A.Okmanis) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Mazmežotnes mežs”, Rundāles pagastā, 

kas sastāv no zeme vienības 9,37 ha platībā. Pašvaldību funkciju realizēšanai nekustamais 

īpašums nav nepieciešams. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, 

pārdodot to izsolē. 

 A.Okmanis jautā, vai neizskatīja iespēju pārdot tikai kā cirsmu. D.Neiberte paskaidro, 

ka beidzas taksācija, būtu vēlama atsavināšana. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Mazmežotnes mežs”, Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 24.augustā plkst.11:10. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Okmanis 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


